



UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL BUREAU MEMBERS
TO ALL NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS

Subject: Tickets for the 2016 Rio Olympic Games

As you know the 2016 Olympic Games will be held in Rio and the Wrestling Competition will be organized from 14 to 21 of August.

You will find below the schedule for Wrestling:

14.08.2016	Greco-Roman Wrestling	59kg - 75kg
15.08.2016	Greco-Roman Wrestling	85kg - 130kg
16.08.2016	Greco-Roman Wrestling	66kg - 98kg
17.08.2016	Women's Wrestling	48kg - 58kg - 69kg
18.08.2016	Women's Wrestling	53kg - 63kg - 75kg
19.08.2016	Freestyle Wrestling	57kg - 74kg
20.08.2016	Freestyle Wrestling	86kg - 125kg
21.08.2016	Freestyle Wrestling	65kg - 97kg

We received an official document from the Rio 2016 ticketing team about our sport during the Games. They asked us to make a first order of Wrestling Tickets.

The prices vary according to the session (Qualifications - Finals) and 3 tickets' categories are available with different prices. Please find below the price table, in Brazilian real, per category and per session:

Session	Category A	Category B	Category C
Qualifications	BRL 70.00	BRL 60.00	BRL 40.00
Finals	BRL 210.00	BRL 100.00	BRL 70.00

The indicative rate is 1 US\$ = 2.35 BRL

You will find attached a document that inform you about the location of the different categories in the competition venue.

It is therefore very useful and important to receive your request regarding the tickets that you want order for the Games.

Please fill in the attached form and send it back to us before Monday, 5 January 2015. If you need any other information about the ticketing, don't hesitate to contact us.



Sincerely Yours,

Nenad Lalovic
President
United World Wrestling

Corsier-sur-Vevey, 8 December 2014/Jdr



UNITED WORLD WRESTLING

A TOUS LES MEMBRES DU BUREAU
A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES

Concerne: Billets pour les Jeux Olympiques de Rio 2016

Comme vous le savez, les Jeux Olympiques 2016 se dérouleront à Rio et la compétition de lutte se tiendra du 14 au 21 août.

Vous trouverez ci-dessous le programme de la lutte :

14.08.2016	Lutte gréco-romaine	59kg - 75kg
15.08.2016	Lutte gréco-romaine	85kg - 130kg
16.08.2016	Lutte gréco-romaine	66kg - 98kg
17.08.2016	Lutte féminine	48kg - 58kg - 69kg
18.08.2016	Lutte féminine	53kg - 63kg - 75kg
19.08.2016	Lutte libre	57kg - 74kg
20.08.2016	Lutte libre	86kg - 125kg
21.08.2016	Lutte libre	65kg - 97kg

Nous avons reçu un document officiel des responsables de la billetterie pour notre sport aux Jeux. Ce document nous demande de faire une première réservation de billets pour la lutte.

Les prix varient selon la session (Qualifications - Finales) et 3 catégories de billets sont donc disponibles à différents prix. Voici le tableau des prix, en Réal Brésilien, par catégorie et par session :

Session	Catégorie A	Catégorie B	Catégorie C
Qualifications	BRL 70.00	BRL 60.00	BRL 40.00
Finales	BRL 210.00	BRL 100.00	BRL 70.00

Le taux indicatif est de 1 US\$ = 2.35 BRL

Vous trouverez en pièce jointe un document qui vous informe où se trouve les différentes catégories dans la salle de compétition.

Il nous est donc utile et très important de connaître vos demandes concernant les billets que vous voudriez acheter pour les Jeux.

Nous vous prions donc de bien vouloir remplir le formulaire en pièce jointe et le renvoyer avant le **lundi 5 janvier 2015**. N'hésitez pas à nous contacter pour toutes questions complémentaires.

Dans l'attente de votre réponse, je vous prie d'agréer, Chers Membres du Bureau, Chers Présidents, mes meilleures salutations.



UNITED WORLD
WRESTLING

Nenad Lalovic
Président
United World Wrestling

Corsier-sur-Vevey, le 8 décembre 2014/Jdr